
兩年或以上未領牌車輛等待零件作維修聲明  
Declaration in respect of a Vehicle Unlicensed for Two Years or More Pending Spare Part(s) for 

Maintenance 
 
本公司負責維修以下車輛。現確認以下車輛需訂購零件進行維修，未能如期完成維修後讓以下車輛的登記車主安排檢驗。

本公司已為以下車輛訂購零件，並預計將於下述日期送抵。以下車輛將於該零件送抵後儘快完成維修。在完成維修並把

以下車輛予交還登記車主前，本公司同意妥為保存以下車輛，不會將之棄置。 

We are responsible for the repair and maintenance of the below vehicle.  We confirm that as the spare part(s) required for repair 

needs/need to be ordered, the below vehicle cannot be repaired in time for the registered owner to arrange for the vehicle examination.  

We have already ordered the required spare part(s) for the below vehicle, and the part(s) is expected to be delivered by the date 

below.  The below vehicle will be repaired as soon as practicable once the ordered spare part(s) is/are delivered.  Before the below 

vehicle is repaired and returned to the registered owner, we agree to properly store the vehicle and it will not be abandoned. 

 
待維修車輛資料 

Information on the Vehicle Pending Repair and Maintenance 

 

車輛登記號碼 Vehicle Registration Mark 

 

 

車輛底盤號碼 Chassis No. 

 

 

零件預計送抵日期 

Expected delivery date(s) of the spare part(s) 

 

 (日/月/年 DD/MM/YYYY) 

車輛維修商資料 

Information on the Vehicle Repair Centre 

 

公司名稱  

Name of Company 

 

 
 
 
 

公司註冊證號碼∕商業登記證號碼∕公司編號* 

Certificate of Incorporation No. / Business Registration 

Certificate No. / Company Registration No.* 

 

 

公司授權人簽署** 

Signature of Company’s Authorized Person 

 

 
 

日期 Date  

 

* 請將不適用的刪去 Delete whichever inappropriate 

** 請加蓋公司/機構印章 Please also stamp company’s/ organization’s chop 

 


